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久坐不累，你需要一把好椅子！  
8 hours' comfort without fatigue:
Vich, a chair deserves you.

想想吧！每天最少 8 小时贴身陪伴，         
谁能做得到？                             
人们舍得在一件衣服、一部手机上花费大价钱，             
却常常在更重要的事情上百般将就，          
比如那些关系到你健康的大事。             
一把好的座椅，不过千元，                 
却能带来一整天的舒适与健康，何乐而不为？ 
硬朗的外型，彰显它商务风范，             
双 S 流线型曲背，赋予它优雅身形，        
一体成型的人体工学弧度，紧密贴合脊椎，  
对头部、背部、腰部形成有力支撑，        
用科学护航你的健康。      

Think about this, who can accompany you 8 hours a day?
While people tend to squander money on phones or clothes,
they make do with something more important,
something related to their own health.
A good chair, just hundreds of dollars,
brings a day's comfort and health. Why not?
Robust appearance embodies its business style,
double S streamlined back adds an elegant accent.
One-piece ergonomic arc closely fits your spine, 
providing strong support to your head, back and lumbar.
Vich cares for your health in a scientific manner.
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鱼鳍设计  流线体形        

Whale fin design, streamlined contour

灵感来自鲸鱼的鱼鳍，
长期在水压的冲击之下，
逐渐演化出流线型的身体，
保持重心平衡并灵活运动。
外露金属转角支架，采用精细抛光技术，
实现座椅功性能与审美的结合。

The whale, constantly under enormous water pressure,
evolves into a streamlined contour. Inspired by the whale fin,
Vich keeps its agility while sustaining a perfect balance.
The exposed metal frame adopts refined polishing technique to achieve an 
ideal balance of functionality and aesthetics.
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对长期伏案工作的办公族来说，颈肩酸痛正在变成职场“流行病”。
医学研究证明：合理的颈托高度应在颈脊椎的第三节到第七节之
间——威驰人体工学椅，根据颈椎生理构造而设计，对前凸颈椎起到
支撑作用，缓解颈肩压力，让您办公更轻松。

1、意大利 Donati 自负重底盘，实现前后倾仰；  
2、人体工学的椅背线条，紧密贴合人体脊椎；   
3、优质扪网布艺头靠，经久耐磨，柔韧而透气；     
4、加宽 T 型扶手，承托手臂，舒缓肩颈压力。 

For those who works long hours at their desks, pain on neck and shoulder 
has become an occupational disease. The medical research has shown 
that a sound height to support neck should be one between the third and 
seventh spine. Vich, an ergonomic chair, is designed according to cervical 
spine structure. It provides support to anterior cervical spine while 
relieving pressure on shoulder and neck, making your office work more 
relaxed.

1. Italian Donati self-activated chassis for tilting backward and forward;
2. Ergonomic back lines closely fit your spine;
3. Headrest with quality mesh and fabrics, wear-resistant, durable, 

resilient yet breathable;
4. Widened T-shaped armrest provides solid support to your arm, relieving 

the pressure on your neck and shoulder.
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会呼吸的面料 
Breathing fabrics

精选针织网布面料，每一个毛孔都清晰可见，炎炎夏日也能享受
舒爽的坐感体验。良好的柔韧性，禁得起 14000 次近距离接触。

Vich adopts selected knitted mesh, every little pore of which is clearly 
visible, bringing a refreshing and comfortable seating experience even in 
the hot summer. The resilient feature makes it possible to stand 14000 
times of seating test. 
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CVC80SC
W680*D600*H1185(mm)

CVC80SW
W680*D600*H1185(mm)

CVC81SW
W640*D610*H1205(mm)

CVC61SW
W640*D660*H995(mm)

CVC62TW
W645*D580*H880(mm)

CVC60SC
W670*D620*H995(mm)

CVC61SC
W640*D660*H995(mm)

CVC62TC
W645*D580*H880(mm)

CVC70GC
W640*D630*H980(mm)

CVC64SW
W625*D590*H960(mm)

CVC70GW
W640*D630*H980(mm)

CVC83SW
W625*D570*H1140(mm)

CVC81SC
W640*D610*H1205(mm)

椅背 / Backrest

椅座 / Seat 椅背 / 椅座   Backrest / Seat

P-TM / C-AC ZP

C-AG04

P-TM07 P-TM02 P-TM06P-TM12 ZP9817

C-AH01

C-AC06

C-AH02

C-AC07

CW-ZZ10H CW-ZZ27H

C-AG / C-AH CW-ZZ

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。
Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。

产品参数   Specification

材质   Material 

简约弓型脚 兼顾会议空间 
Sleek Cantilever Base for Meeting Space

威驰的弓型脚配置同样满足会议空间需求，
较五星脚比更加节省桌下空间，让会议入座宽敞舒适，不局促。

Vich is available in a cantilever base, which complements the aesthetic of the 
conference room. In comparison to the 5-star base, it optimizes under-table 
space, providing a spacious and comfortable seating experience.


